
2009Z03164 /
2080914390
Vragen van het lid Leijten (SP) aan
de staatssecretaris van
Volksgezondheid, Welzijn en Sport
over de invulling van vacatures in de
zorg. (Ingezonden 20 februari 2009)

1
Wat is uw reactie op het bericht dat
de kredietcrisis mee kan helpen om
het personeelstekort in de zorg
sneller op te lossen?1

2
Welke mogelijkheden ziet u voor de
zorgsector om de economie in deze
moeilijke tijden te stimuleren?

3
Erkent u dat mensen, die door de
huidige crisis wellicht eerder kiezen
voor een carrière in de zorg,
fatsoenlijk opgeleid moeten worden?
Zo nee, waarom niet? Zo ja, bent u
bereid de instellingen en de
opleidingen hierin te ondersteunen?

4
Erkent u dat de grootste tekorten in
de intramurale ouderenzorg te
verwachten zijn voor zorgverleners
die minimaal geschoold worden op
niveau drie? Zo ja, welke maatregelen
gaat u nemen?

5
Acht u het wenselijk dat
zorginstellingen mensen gaan
scholen tot zorgassistent in plaats
van tot gediplomeerd zorgverlener?1

Zo nee, waarom niet?

6
Hoe, en voor welke werkzaamheden,
worden zorgassistenten ingezet in de
verpleeg- en verzorgingshuizen?

7
Bent u bereid bij de
beroepsorganisaties in de zorg na te
vragen wat de gevolgen zijn van het
inzetten van steeds lager opgeleid en
gekwalificeerd personeel op de
kwaliteit van de zorg en de werkdruk
voor de gediplomeerde zorgverleners
in de sector? Zo nee, waarom niet?

8
Erkent u dat goed opgeleide mensen
sneller behouden worden voor de
zorg omdat deze mensen beschikken
over voldoende kennis en
vaardigheden om dit zware werk te
kunnen volhouden? Zo ja, welke
maatregelen gaat u nemen?

9
Bent u bereid extra maatregelen te
treffen, zodat mensen sneller en goed
opgeleid en omgeschoold kunnen
worden in de zorg? Zo ja, welke? Zo
nee, waarom niet?

10
Bent u bereid extra middelen in te
zetten voor goede opleidings- en
omscholingsactiviteiten in de
ouderenzorg? Erkent u dat voor de
verhoging van de kwaliteit van de
zorg in de verpleeg- en
verzorgingshuizen het ongewenst is
dat geschoolde verpleegkundigen
vertrekken naar ziekenhuizen omdat
ze daar meer kunnen verdienen?

Zo nee, waarom niet? Zo ja, welke
maatregelen gaat u hiertegen
nemen?

11
Is het waar dat er steeds minder
verpleegkundigen in de ouderenzorg
werken, omdat zij daar enkel een
baan op uitvoerend niveau kunnen
vinden die betaald wordt op
verzorgend gebied of zijn er andere
redenen? Zo ja, bent u zo nodig
bereid te onderzoeken waarom
verpleegkundigen niet langer
werkzaam zijn in de verzorgings- en
verpleeghuizen?

1 NOS Journaal, 18 februari 2009: «Crisis is
zegen voor de zorg».
http://www.nos.nl/nosjournaal/
artikelen/2009/2/18/150209_
zorgbanen_door_crisis.html
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